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 Protokoll 
  

Plats: Folket hus i Hällekis 

  

Datum: 2007-03-13 

  

Närvarande: Ann-Gret Ekholm 

Rutger Ekholm 

Karl-Erik Forsell 

Solweig Forsell 

Annalena Gustafsson 

Gudrun Gustafsson 

Stellan Hallin 

Bernt Jansson 

Berit Johansson 

Bess Kjebrik 

Bengt Magnusson 

Arne Nilsson 

Barbro Nilsson 

Bertil Nilsson 

Nils Norrfalk 

Ulla Odh  

Marianne Olsson 

Lisbeth Ringblom 

Stefan Sjöö 

Carina Söderqvist 

Kerstin Thorstensson 

Barbro Thörn 

Eje Thörn 

Carina Thörn 

Lars Wilsson 

Kenneth Zetterlund 

Evalena Öman 

  

Utfärdare: Evalena Öman 

  

Ärende: Årsmöte 

 

 

§1 

 

 

§2 

 

 

§3 

 

 

§4 

 

Val av ordförande för mötet  

Till ordförande valdes Carina Thörn. 

 

Anmälan av styrelsens val av sekreterare för mötet 

Till mötessekretare valdes Evalena Öman. 

 

Fastställande av röstlängd 

Närvarolistan fastställdes som röstlängd för mötet. 

 

Val av två justeringsledamöter att jämte ordförande justera stämmans 

protokoll 
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§5 

 

 

 

 

§6 

 

 

§7 

 

 

 

§8 

 

 

§9 

 

 

§10 

 

 

 

§11 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

§12 

 

 

 

§13 

 

 

 

§14 

 

 

 

§15 

 

 

Till justerare valdes Bertil Nilsson och Barbro Thörn. 

 

Godkännande av kallelse inför mötet 

Kallelse till mötet har skickats ut till alla hushåll samt annons i tidningen. 

Därtill har kallelsen lagts ut på vår hemsida och anslagits på vår anslagstavla 

på Konsum. Kallelsen godkändes. 

 

Styrelsens kassarapport för 2006 

Carina redogjorde för kassan. 

 

Revisorernas berättelse 

Revisorerna läste upp sin revisionsberättelse och föreslog att styrelsens 

ansvarsfrihet. 

 

Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 

Styrelsens beviljades ansvarsfrihet för det gångna året. 

 

Verksamhetsberättelsen för 2006 

Verksamhetsberättelsen lästes upp godkändes och lades till handlingarna. 

 

Verksamhetsplan för 2007 

Styrelsens förslag till verksamhetsplan lästes upp 

Verksamhetsplanen godkändes och lades till handlingarna. 

 

Val till styrelsefunktionärer 

Följande val gjordes: 

 

Vice ordförande på två år: Stefan Sjöö 

Kassör på två år: Sofia Bylander 

Ledamöter på två år:, Inger Runzell 

Ledamotssuppleanter på ett år: Bess Kjebrik, Bengt Magnusson  

 

I övrigt består styrelsen av ordförande Carina Thörn och sekreterare Evalena 

Öman, Ulla Odh (PRO) 

 

Val av två revisorer och en suppleant 

Till revisorer valdes Kenneth Zetterlund och Stig Persson. 

Revisorsuppleant: Vakant 

 

Val av valberedning 

Då stämman inte kunde utse någon valberedning får styrelsen tjänstgöra som 

valberedning till nästa årsmöte. 

 

Beslut om nästkommande årsavgift 

Inga förändringar görs av årsavgiften som är 100 kr för enskild och 150 kr 

familjer. 

 

Landsbygdsutvecklare Charlotte Backman vid Hushållningssällskapet i 

Skara berättade om Leader och möjligheterna för en ideell förening att i 

samarbete med det privata och det offentliga söka medel under åren 2007-
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§16 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2013. Områden med 10 000 till 10 000 kan söka medel som sedan fördelas av 

Leaderområdets styrelse/lag. Idéerna ska komma från lokalbefolkningen och 

kan handla om at utveckla produkter, tjänster eller en bygd med hjälp av 

människornas engagemang. Total projektbudget är 116 kr /inv inom 

utvecklingsområdet. 

 

Möjliga åtgärder kan vara: 

o Affärs- och produktutveckling 

o Bioenergi och livsmedel 

o Besöksnäring 

o Orts- och bygdeutveckling 

o Informations- och marknadsföring 

o Förbättrad kommuniktioner 

o Ökad tillgång till utbildning 

o Samverkan 

 

Möjliga projekt att söka pengar till som kom fram efter diskussion: 

o Plats för ungdomar 

o Idrottshall 

o Bensinmack 

o Bankautomat 

o Idéer kring Hönsäters slott 

o Kommunikationer 

o Åtgärder för att göra ett gott första intryck på besökare 

o Helhetsbild av vad som finns i Hällekis 

o Utveckla turistkartan 

o Äldreboende och lokal mathållning 

o Strandmiljön 

 

Sökbart från hösten. 

 

Stadsarkitekt Per Seiving redogjorde för trafiksituationen i Hällekis och 

berättade om den järnvägsutredning som bekostats av kommunen för att se 

vilka möjligheter som finns att utveckla järnvägen för industrins räkning. 

Utredningen ska ge svar på om det befintliga järnvägsområdet kan utgå som 

spårområde till förmån för bostadsbebyggelse. Utredningen ska vara klar i 

mitten av april. 

 

Per hade också med sig en uppmaning från kommunen att tillsammans hjälpas 

åt att snygga till området utmed Sjöråsleden och försöka få bort båtplatser, 

vedupplag och komposterpå allmän platsmark. 

 

Agrivinds har dragit tillbaks båda ansökningarna om bygglov för vindkraftverk 

vid Hällekis samhälle. En ny ansökan vändas men då bara på det verk som står 

närmast industrin. Beviljas detta verk kommer det vara ett avsteg från den av 

kommunen framtagna vindkraftspolicyn. 

 

Amfiteatern – Länsstyrelsen har i princip sagt att en amfiteater är möjlig 

förutsatt att ljudproblemen löses för Rutsäter. Amfiteaterns vänner har änu inte 

bestämt sig hur de ska göra. Frågan av flytt av scenen väcktes.  
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§ 17 

 

 

 

 

 

 

§ 18 

 

 

 

 

 

 

§ 19 

 

 

 

§ 20 

 

 

§ 21 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

§ 22 

 

 

Gert Rahm går igenom om läget för ev. en bensinstation. 

Gert Rahm är sedan knappt två veckor anställd att förstärka näringslivssidan i 

Götene kommun. Gert har gått ut med en förfrågan till sju bensinbolag. Ett 

bolag stänger inte dörren om det finns ett eget ekonomiskt engagemanget från 

invånarna. Möjligheten att söka medel från Leader för en RME-station 

väcktes. 

 

Möte med kommunen ang hjortar inne i samhället 

Kråkor och hjortar är ett stort problem i Hällekis samhälle. Jakten bör 

intensifieras och förbättras. Idag uppskattar vi att det finns en 60-70 tal 

hjortdjur i samhället. Carina berättade från möte med kommunen. A och O är 

röjning samt att äpplen samlas upp körs iväg. Avkjutning i samhället är förenat 

med problem. 

 

Idrottshall 

Samhällsföreningen har deltagit i möten angående byggnation av en idrottshall 

i Hällekis. Arbetet fortskrider. 

 

En festlig grillkväll vid Emils bad föreslogs 

Datum fastställdes till 16 juni 

 

Övriga frågor 

Samhällsföreningen visade det förslag som tagits fram för att få ner 

hastigheterna genom samhället samt göra genomfarten genom samhället 

trevligare. 

 

Trafikskyltningen utanför Hällekis skola debatterades. Åsikter framfördes på 

att det borde vara 30 km/tim utanför skolan. Idag är det endast rekommenderad 

hastighet. Frågan bör lyftas med kommunen. Ett protokollsutdrag tillsänds 

kommunen. 

 

Avslutande 

Ordförande förklarade mötet för avslutat och bjöd stämmodeltagarna till bords. 

 

 

 

 

 

 

Ordförande:  

 Carina Thörn 

  

Justerare:  

 Bertil Nilsson 

 

Justerare:  

 Barbro Thörn 
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